



CR-2050191641
VAT-312388180600003
Vendor Code# 10115181

SERVICE CONTRACT SUB-CONTRACT AGREEMENT

This subcontract agreement is prepared and entered on October-05-2025 between **Company SAMA AL-IBTIKAAR For Transportation CR#2050191641** (As Contractor-First Party) Hereinafter called first party and Al-Sahm Al-Handasi General Contracting Company CR# 7027911242 (Hereinafter called the second party), Work Location: Eastern province Jubail Client: Chemical Cleaning.

Whereas the First Party has Various contracts with refineries, Petrochemical plants and other clients within and outside the Kingdom of Saudi Arabia and the Second Party after discussion has agreed to provide following subcontractor services to the First Party:

- 1) Project Transportation services
- 2) Vehicle with Driver Supply
- 3) The First Party shall supervise all the work assigned to the second party.
- 4) Be the Second party responsible for the delivery of all work as per work awarded
- 5) Payment terms within 15 days after submission of Invoice by the 1st Party.

Contract start from
Oct-05-2025 to Oct-01-2026

First Party:
Company Sama Al Ibtikaar for Transportation

Second Party:
Al-Sahm Al-Handasi General Contracting Company



رقم الاشتراك	رقم السجل	الرقم الموحد
167449	7027911242	7029629719

مؤسسة السهم الهندسي للمقاولات العامة

رقم الطلب	تاريخ الطلب	الرقم الوظيفي
5105354	05/10/2025	11606

مقدم الطلب
السهم الهندسي

صدر بناء على طلب المشترك دون ادنى مسئولية على غرفة الشرقية والتحقق مسبق
www.sadichambers.sa أو من QR

اتفاقية عقد من الباطن لعقد الخدمة

تم إعداد وإبرام اتفاقية العقد من الباطن الحالية في تاريخ ٥ أكتوبر ٢٠٢٥ بين كل من شركة سماء الابتكار للنقليات سجل تجاري رقم: 2050191641 سجل تجاري رقم: (كمقاول - طرف أول)، ويشار إليهم هنا وفيما بعد باسم الطرف الأول.

و مؤسسة السهم الهندسي للمقاولات العامة سجل تجاري رقم: 7027911242 (ويشار إليهم هنا وفيما بعد باسم الطرف الثاني)،

موقع العمل: المنطقة الشرقية الجبيل

العمل: التنظيف الكيميائي

حيث أن الطرف الأول لديه عقود مختلفة مع المصافي والمنشآت البتروكيمياوية والعملاء الآخرين داخل وخارج المملكة العربية السعودية، ووافق الطرف الثاني بعد المناقشة على تقديم خدمات المقاول من الباطن التالية إلى الطرف الأول:

- 1) خدمات النقل الخاصة بالمشروع.
- 2) توفير المركبات مع السائقين.
- 3) يلتزم الطرف الأول بالإشراف على جميع الأعمال الموكلة إلى الطرف الثاني.
- 4) يكون الطرف الثاني مسؤولاً عن تسليم جميع الأعمال حسب ما تم إرساؤها عليه.
- 5) تكون شروط الدفع خلال 15 يوماً بعد تقديم فاتورة الحساب من قبل يبدأ العقد من تاريخ - يناير من 05 أكتوبر 2025 إلى 01 أكتوبر 2026 الطرف الأول: شركة سماء الابتكار للنقليات

الطرف الثاني:

مؤسسة السهم الهندسي للمقاولات العامة

